

Dearborn to continue free weekly meal pickup, but student information will be required

Free weekly meal distributions will continue after school starts online this month and will expand to more school locations. However, the program will have some changes, including requiring proof that the recipients are Dearborn Public School students. Thursday, Sept. 3, will be the first day for the new school-year program. Parents or other adults still will be able to pick up a week's worth of lunch and breakfast items for students. The adult, though, will need to provide the name, school, and student ID or student number for each student receiving a meal pack.

Parents are encouraged to pre-order meal pickup through the [Nutrislice website](#) or app. This will allow them to enter the student information once for the year. The software will remember the information the next time the adult goes to pre-order. ([Here are directions for ordering online.](#)) If they don't pre-order online, the adult will have to provide the information at pickup. The meals will continue to be free to Dearborn Public School students. After the first week, weekly meal packs will be distributed on Fridays, starting with Friday, Sept. 11.

Meals will be available for pickup from 10:30 a.m. to 1 p.m. each week at Bryant Middle School, Dearborn High School, Edsel Ford High School, Fordson High School, Henry Ford Elementary, the Dearborn Heights Campus (Howe/STEM/Berry Center), Lowrey School, Maples Elementary, McCollough-Unis, McDonald Elementary, Miller Elementary, Salina Intermediate, Smith Middle School, Stout Middle School and Woodworth Middle School.

At most locations, adults will be able to stay in their vehicles and pull up to have food loaded in their car. Families that pre-order will be able to use a special designated line. Student meals can be collected from any building, even if the child attends a different school

Dearborn Public Schools began offering free food distribution in March just days after Gov. Gretchen Whitmer ordered schools to close to slow the spread of COVID-19. Food distribution was initially funded under emergency provisions of the School Lunch Program. Food distribution continued over the summer through a separate federal summer nutrition program, which will end in Dearborn with the distribution on Aug. 27. Neither of those programs required the district to collect student information. With the restart of school, though, Dearborn Public Schools now is required to link each meal to a district student in order to be reimbursed through the National School Lunch Program. Each meal pack will contain a breakfast and a lunch for each day of school that week. Most packs will have 10 meals (five each of breakfast and lunch), but some weeks may be smaller due to days off school. The district has been distributing more than 60,000 meals a week and has handed out more than 1.25 million meals since the shut down in March.

"We are glad Dearborn Public Schools is able to continue to distribute free nutritional meals to our students," said Jeff Murphy, director of food services. "We know this service is important to many of the families who participate."

مدارس ديربورن ستواصل توزيع وجبات للطلاب أسبوعية مجاناً ، ولكن على ولي أمر الطالب تقديم معلومات عن إنتساب الطالب للمدرسه

سيستمر توزيع الوجبات الأسبوعية المجانية بعد بدء المدرسة عبر الإنترنت هذا الشهر وستتوسع إلى المزيد من مواقع المدارس. ومع ذلك ، سيشتمل البرنامج على بعض التغييرات ، بما في ذلك طلب إثبات أن المستلمين هم طلاب مدرسة ديربورن العامة.

الخميس 3 سبتمبر سيكون اليوم الأول لبرنامج العام الدراسي الجديد. لا يزال بإمكان أولياء الأمور أو غيرهم من البالغين الحصول على وجبة غداء وفتور تكفي لمدة أسبوع للطلاب. ومع ذلك ، سيحتاج الشخص البالغ إلى تقديم الاسم والمدرسة ومعرف الطالب أو رقم الطالب لكل طالب يتلقى حزمة وجبات. يتم تشجيع أولياء الأمور على الطلب المسبق لاستلام الوجبة من خلال موقع [iNutrislice website](#) . سيسمح لهم ذلك بإدخال معلومات الطالب مرة واحدة للعام. سيتذكر البرنامج المعلومات في المرة التالية التي يقوم فيها الشخص البالغ بالطلب المسبق. (فيما يلي توجيهات للطلب عبر الإنترنت. [Here are directions for ordering online.](#)) إذا لم يطلبوا مسبقاً عبر الإنترنت ، فسيتعين على الشخص البالغ تقديم المعلومات عند الاستلام.

ستظل الوجبات مجانية لطلاب مدرسة ديربورن العامة. بعد الأسبوع الأول ، سيتم توزيع حزم الوجبات الأسبوعية أيام الجمعة ، بدءاً من الجمعة 11 سبتمبر.

الوجبات ستكون متاحة للاستلام من الساعة ١٠:٣٠ صباحاً حتى 1 ظهراً. كل أسبوع في المدارس التالية: براينت الإعدادية ، مدرسة ديربورن الثانوية ، مدرسة إدسل فورد الثانوية ، مدرسة فوردسون الثانوية ، مدرسة هنري فورد الابتدائية ، حرم ديربورن هايتس (Howe / STEM / مركز بيرري) ، مدرسة لوري ، مدرسة مبلس الابتدائية ، مكلوي يونس ، مدرسة ماكدونالد الابتدائية ، ميلر الابتدائية ، ومتوسطة سالينا ، ومدرسة سميث المتوسطة ، ومدرسة ستاوت المتوسطة ، ومدرسة وودورث المتوسطة.

في معظم مواقع التوزيع ، سيتمكن أولياء الأمور من البقاء في سياراتهم لتحميل الطعام. ستتمكن العائلات التي تطلب مسبقاً من استخدام خط معين خاص. يمكن جمع وجبات الطلاب من أي مبنى ، حتى لو كان الطالب يذهب إلى مدرسة مختلفة

بدأت مدارس ديربورن العامة في تقديم وتوزيع مجاني للطعام في شهر مارس بعد أيام فقط من إصدار حاكم الولاية جريثن وينتر أمراً للمدارس بالإغلاق لإبطاء انتشار COVID-19. تم تمويل توزيع المواد الغذائية في البداية بموجب أحكام الطوارئ لبرنامج الغذاء المدرسي. استمر توزيع الغذاء خلال الصيف من خلال برنامج تغذية صيفي فيدرالي منفصل ، والذي سينتهي في ديربورن مع التوزيع في ٢٧ آب/ أغسطس. لم يطلب أي من هذين البرنامجين المنطقة لجمع معلومات عن الطلاب. مع إعادة بدء المدرسة ، على الرغم من ذلك ، فإن مدارس ديربورن العامة مطالبة الآن بربط كل وجبة بطالب المنطقة حتى يتم تعويضها من خلال البرنامج الوطني للغذاء المدرسي. ستحتوي كل حزمة وجبات على وجبة فتور وغداء لكل يوم من أيام المدرسة في ذلك الأسبوع. تحتوي معظم العبات على ١٠ وجبات (خمس وجبات افطار وخمس للغداء) ، ولكن قد تكون بعض الأسابيع أصغر بسبب أيام العطلة المدرسية.

كانت المنطقة التعليمية لمدارس ديربورن توزع أكثر من ٦٠ ألف وجبة في الأسبوع ووزعت أكثر من ١,٢٥ مليون وجبة منذ الإغلاق في مارس.

قال جيف مورفي ، مدير خدمات الطعام: "يسعدنا أن مدارس ديربورن العامة قادرة على الاستمرار في توزيع وجبات غذائية مجانية لطلابنا". "نحن نعلم أن هذه الخدمة مهمة للعديد من العائلات التي تشارك."